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Abstract (en)
The revolving door has two delimiting walls (3) in the form of cylinder segments. Coaxially thereto, a rotor is mounted on the ceiling, such that it can
rotate about a rotor spindle (4). Four wings (5) are suspended on the rotor. The wings (5) can pivot about wing spindles (11), adjacent to their outer
edges (8), out of the basic position shown in solid lines into the pivot position shown in chain-dotted lines. This permits free passage through the
revolving door. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Drehtüre hat zwei zylindersegmentförmige Begrenzungswände (3). Koaxial dazu ist an der Decke ein Rotor um eine Rotorachse (4) drehbar
gelagert. Am Rotor sind vier Flügel (5) aufgehängt. Die Flügel (5) sind um Flügelachsen (11) benachbart ihren äusseren Rändern (8) aus der
ausgezogen dargestellten Grundstellung in die gestrichelt gezeichnete Schwenkstellung schwenkbar. Dadurch wird ein freier Durchgang durch die
Drehtüre ermöglicht. <IMAGE>
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